
Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 

Košice: 3. 6. 2011 
Číslo: 1541/2011-RU16/16705 
Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 

e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 254 
Fax: 055/7568 259 

 
ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia  
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného dňa 2. 6. 2011 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 10. zasadnutí, ktoré sa bude konať 20. júna 2011 
a) Bod č. 5  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011      
b) Bod č. 6  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov       

c) Bod č. 8  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 
sa dopĺňa VZN Košického samosprávneho kraja č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na mzdy 
a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam       

d) Bod č. 10  Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja KSK - 3. aktualizácia 
e) Bod č. 11  Informatívna správa o implementácii eurofondov v Košickom samosprávnom 

kraji v programovacom období 2007 - 2013 so stavom k 31. 3. 2011 
f) Bod č. 12  Informácia o vyhodnotení zimnej údržby ciest za obdobie 2010/2011 
g) Bod č. 13  Dodatok č. 7 k Zásadám odmeňovania poslancov Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja a neposlancov - členov komisií zastupiteľstva 
h) Bod č. 14  Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011    
i) Bod č. 15  Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011     

4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Informácia o účasti na konferenciách a seminároch s aktuálnou dopravnou tematikou 
7. Rôzne 
8. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, predsedníčka 
DK, ktorá privítala prítomných. Následne privítala Ing. Bartoša, riaditeľa Správy ciest KSK, 
Ing. Krempaského, riaditeľa ORID s.r.o. a Ing. Bartkovú, zástupkyňu vedúceho OD Úradu KSK. 
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Predsedníčka DK následne požiadala členov komisie, aby sa vyjadrili k programu DK. 
Prítomní členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 
Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 
Podpredseda DK požiadal tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 
zasadnutia komisie. Ing. Hužvík poskytol informáciu o splnení všetkých uznesení komisie. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky a vzali informácie na vedomie. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
zasadnutí, ktoré sa bude konať 20. júna 2011 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK stručne predstavila materiál „Úprava rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja v roku 2011“. Ing. Hužvík doplnil informáciu o výške poskytnutých 
finančných prostriedkov z rozpočtu KSK na bežné a kapitálové výdavky SC KSK, aj 
v súvislosti s odstraňovaním škôd po povodniach.  

Predsedníčka DK následne prezentovala materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách 
z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného 
nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 
neskorších zmien a doplnkov“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK stručne predstavila materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja, ktorým sa dopĺňa VZN Košického samosprávneho kraja č. 
11/2011 o poskytnutí dotácie na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Následne predstavila predsedníčka DK materiály „Program hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja KSK - 3. aktualizácia“ a „Informatívna správa o implementácii eurofondov 
v Košickom samosprávnom kraji v programovacom období 2007 - 2013 so stavom k 31. 3. 
2011“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK požiadala Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, o prezentáciu materiálu 
„Informácia o vyhodnotení zimnej údržby ciest za obdobie 2010/2011“. Ing. Bartoš uviedol, 
že ekonomické a prevádzkové výsledky SC KSK vyplývajú najmä z počasia, ktoré bolo počas 
zimného obdobia mierne, no časté striedanie mrazivých dní a období roztápania spôsobilo 
nielen výraznejšie poškodenie povrchu ciest, ale i zvýšenú intenzitu posypu soľou. Celkovo sa 
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náklady oproti minulému roku znížili o 9%. Komplikácie pri údržbe vyvolávali časté poruchy 
zastaraných mechanizmov, ktoré sa plánujú v tomto roku (10/2011) výraznejšie obnoviť. 

Predsedníčka DK predstavila materiály „Dodatok č. 7 k Zásadám odmeňovania poslancov 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja a neposlancov - členov komisií 
zastupiteľstva“ a „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 
2011“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK požiadala prítomných aby sa vyjadrili k materiálu „Plán úloh komisií 
Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011“, konkrétne k časti týkajúcej sa Dopravnej komisie. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky a akceptovali predložený program DK. 

 
Uznesenia: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály:  

„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011“ 
„Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 
dopĺňa VZN Košického samosprávneho kraja č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na mzdy a 
prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam“ 
„Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja KSK - 3. aktualizácia“ 
„Dodatok č. 7 k Zásadám odmeňovania poslancov Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja a neposlancov - členov komisií zastupiteľstva“ 
„Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011“ 
„Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011“ 

 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenia: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a vziať na vedomie materiály:  

„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ 
„Informatívna správa o implementácii eurofondov v Košickom samosprávnom kraji 
v programovacom období 2007 - 2013 so stavom k 31.3.2011“ 
„Informácia o vyhodnotení zimnej údržby ciest za obdobie 2010/2011“ 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Tému 

pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Hužvík, ktorý informoval o výsledkoch 
hospodárenia dopravcov v 1. štvrťroku 2011. Rozdiel medzi poskytnutými úhradami 
a vzneseným nárokom dopravcov v prvom štvrťroku 2010 dosiahol sumu 405 971,33 €.  
Rozhodujúcim dôvodom vzniknutého rozdielu je výrazné zvýšenie cien pohonných látok, 
ktoré spôsobilo v prvom štvrťroku 2011 v porovnaní s 1. štvrťrokom minulého roku zvýšenie 
nákladov dopravcov na pohonné látky o 342 216,- €. Zároveň informoval o zámere dopravcu 
DPMK, a.s. ukončiť prevádzkovanie linky č. 28. Samospráva momentálne rieši ekonomické 
a prevádzkové podmienky prechodu na iného dopravcu. KSK poskytne dopravcovi rovnaký 
objem úhrad ako dosiaľ DPMK, a.s., obce plánovanú výšku úhrady a rozsah služieb zvažujú. 



4 

O aktuálnom stave v železničnej doprave informovala p. Štefanová, ktorá oboznámila 
prítomných s ďalšími zmenami cestovných poriadkov, ktoré plánuje Železničná spoločnosť, 
a.s. (napr. zrušenie zastavovania vybraných vlakov v obciach na úseku trate Michalovce - 
Strážske, zavedenie taktovej dopravy na trati Košice - Čierna nad Tisou a pod.) a súvisiacich 
pracovných rokovaniach so zástupcami obcí. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, o poskytnutie aktuálnych 
informácií v cestnom hospodárstve. 

Ing. Bartoš uviedol, že opravy ciest po zimnom období sa realizovali podľa 
harmonogramu, údržba ciest prebieha v plnom rozsahu. V nasledovnej diskusii prítomní 
riešili problematiku konštrukcie cestného telesa, kvality technologického postupu opráv, 
kvality používanej asfaltovej zmesi a súvisiaceho obmedzenia pohybu nákladných vozidiel po 
cestách II. a III. triedy pri tranzitnej doprave. 

 

Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu č. 6 
Informácia o účasti na konferenciách a seminároch s aktuálnou dopravnou tematikou 
 

Vyjadrenie: 
Tajomník DK informoval o účasti zástupcov odboru dopravy na odbornom seminári 

„Aktuálne problémy v podnikaní v cestnej doprave“, kde boli prezentované nasledovné témy 
- očakávané zmeny v cestnej doprave v Slovenskej republike a EÚ v roku 2011,  
- aplikácia Nariadenia EP a Rady č. 561/2006 o harmonizácii sociálnych predpisov 

týkajúcich sa režimu práce vodičov v praxi a vykonávanie kontrol dodržiavania sociálnej 
legislatívy 

- odborná spôsobilosť vodiča cestnej nákladnej a autobusovej dopravy 
- rast nákladov v cestnej doprave ako trvalý jav 
- meranie a hodnotenie kvality v hromadnej osobnej doprave 
- možné prístupy k uzatváraniu zmlúv o dopravných službách vo verejnom záujme. 
 

Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 7 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala prítomných o návrhy na témy. Prítomní nemali pripomienky, 
návrhy, ani otázky. 
 
 
K bodu č. 8 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

Mgr. Lea Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrela zasadnutie 
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Lea Grečková 
predseda komisie 

 

 


